

# **UDKAST - Mødedetaljer, Bestyrelsesmøde 08/12-2025 kl 18:00**

Lokation: Hos Elsie og Gunnar

Tilstede:

- Peter Staun (formand)
- Morten Lerkenfeldt Sørensen (bestyrelsesmedlem)
- Jesper Kann (bestyrelsesmedlem)
- Kurt Becher (bestyrelsesmedlem)
- Gunnar Christensen (bestyrelsesmedlem)
- Jens Milters (kasserer)

Mødeleder: Peter Staun, Referent: Morten Sørensen

Fraværende:

- Jens Jørgen Ørris (suppleant)
- Per Andersen (bestyrelsesmedlem)
- Mads Wibling Hansen (suppleant)
-

## Dagsorden for mødet

1. Godkendelse af referat fra sidste gang samt dagens dagsorden
  - a. Godkendt
2. Opfølgning på opgaver fra forrige møder
  - a. @Alle - foredrag i efteråret/vinter. Alle spørger hvor det er relevant.  
Gunnar taler med Anders - Han vil gerne lave noget tilsvarende igen  
Per taler med Mogens - gentages  
Kurt tager fat i Gert omkring poleringskursus - gentages
  - b. Lys udenfor @Peter spørger Hanne om der kan laves noget. Hanne er med på noget. @Peter checker op med at finde en weekend
3. Nyt fra formanden
  - a. Der er lavet julesejltur med Ok jollerne d. 22.  
Der har været møde med Nautilus i Hvalpsund. De har 5 ok jollesejlere som vi begynder at samarbejde med.
  - b. Vi skal gøre noget med drift af f.eks, rib'er, kegnes osv. Enten skal vi lave en ringeliste til praktiske ting eller finde på noget andet. Det skal med på generalforsamling.
  - c. Opgavetavle til generelle klub-opgaver der hænger i mellemgangen
  - d. Der skal laves en gruppe til seniorerne
4. Kasserer / Økonomi
  - a. Status
    - i. Der er bogført nogenlunde med og vi står med et overskud på ca 34.000.
5. Driftsudvalg
  - a. Vi skal sende et forslag til S/I om at lave jolleplads ud til gruspladsen
  - b. Forslag til S/I om at bruge halvtag ved masteskuret til grej, der ikke er i brug  
Halvtaget er råddent og bliver sikkert fjernet
6. Ungdomsudvalg
7. Sejladsudvalg
8. Sejlerskole
  - a. Jens er stoppet som sensor.
9. PR / Kommunikation / Hjemmeside
  - i. Nibe Avis foreningssider ?
    1. @Morten taget fat
  - ii. Nyhedsbrev
    1. Kajakker
    2. Sikkerhedspakke til rib'er
    3. Julemand 21. dec. kl 11
      - a. @Kurt hjælper med at sejle en RIB
    4. Idéer til kurser
    5. Vandudløb i havnen - link til Nibe Avis
    6. Julekomsammen i ok jolleafdelingen 22. dec. kl 12 omklædt. De træner også om tirsdagen
    7. Nytårssoire. @Morten tager fat i Michael
    8. Thomas Veber - klubben giver
  - b. Kommende aktiviteter:
    - i. Foredrag med Thomas Veber 5. februar - hvordan gør vi med tilmeldingsgebyr - tursejlerne kan ikke lave en speciel tilmelding, men vi kan vælge at refundere billetten ?  
  
Hvem kan få vennerne til at åbne baren (og evt sælge kaffe/kage)  
@Peter snakker med Lis
10. Evt

## Bestyrelsesmøde, Nibe Sejlklub

- a. Sejlerskole i Rønbjerg er lukket og de vil måske gerne deltage i vores sejlerskole. Vi åbner sejlerskolen for alle, og så bliver de meldt ind i sejlklubben ved samme lejlighed. Det skal være 2-300 dyrere for at vi har til dansk sejlunion. @Jesper retter til i klubmodul og gør noget smart.
- b. Næste møde 5. januar - Hvem sørger for mad ?  
Det gør @Peter

## Aftalte opgaver fra mødet

- Per taler med Mogens om havnekursus  
Kurt tager fat i Gert omkring poleringskursus
- @Peter checker op med Hanne om at finde en weekend det kan laves
- Opgavetavle til generelle klub-opgaver der skal hænge i mellemgangen - @Peter køber en
- Der skal laves en gruppe til seniorerne i klubmodul. @Jesper kan lave gruppen @Kurt kan vise Gunnar hvordan man skriver beskeder i app'en
- Nibe Avis foreningssider i 2026 ? @Morten checker op
- Nytårssoire. @Morten tager fat i Michael
- @Peter snakker med Lis om bar og kaffe/kage til foredrag 5. feb
- @Jesper retter til i klubmodul og gør noget smart ift sjlerskole. Man behøver ikke være medlem, men vi giver et medlemsskab når man er meldt til. derfor skal prisen min være 2-300 højere så vi har til DS
- @Peter sørger for mad til næste møde 5. januar

Aftalte opgaver er markeret med et "@" hvor de indtræffer i referatet.